

CODE OF CONDUCT (Essential)
RULES FOR STUDENTS OF ACCA CHINESE SCHOOL
October 2011

ACCA Chinese School provides a safe and secure environment for all individuals. An attitude of cooperation, courtesy, participation and support is important for you to enjoy and benefit from ACCA Chinese School. It requires all students do the right thing.

Behaviour

- Smoking, drinking alcohol, involvement with illegal drugs, swearing and any other form of anti-social behaviour is forbidden.
- Students must accept the directives of those in authority over them including teachers, staff and prefects.
- Teasing, bullying or any form of discrimination will strictly not be tolerated.
- Respect and protection should be given to school property.

Prohibited Items

- The following items must not be brought to School:
 - * Water pistols or Laser pointers.
 - * Any form of knife or weapon, or any dangerous instrument.
 - * The chewing gum at school is prohibited. Never bring gum to school.
- The following items must be switched off before class:
 - * Mobile phones.
 - * Walkmans/Discmans, iPods or electronic games, e.g. Nintendo.

General

- Students are required to attend the school assembly on time.
- Students are not permitted to go outside of the school campus unauthorised during school time.
- Students are not permitted inside School buildings, including corridors during recess except when it is raining.
- It is students' responsibility to keep the School environment clean: classrooms, buildings, corridors and grounds. Pick up all litter. Use the rubbish bins. Do NOT use any mainstream school's equipment and materials. If any of the school's equipment or materials are damaged, the person who caused the damage must pay for the replacement.

As parent/applicant, I have understood the School rules and I take responsibility to urge and supervise my child to obey the School rules.

Parent/Applicant: _____ **Signature:** _____

Date: _____

学生守则 (基本内容)
澳华公会中文学校
2011年10月

澳华公会中文学校为所有学生提供一个安全的学习环境。为使您能享受和受益于在澳华公会中文学校的学习，合作、礼貌、参与和支持的态度是很重要的。澳华公会中文学校要求所有学生做正确的事。

行为

- 严禁吸烟，饮酒，说脏话，参与非法毒品和任何形式的反社会行为。
- 学生必须遵守课堂纪律，尊敬老师，友爱同学，听从老师教导，服从值日生的劝告。
- 严禁戏弄、欺负同学或任何形式的歧视言行。
- 维护学校财产。

禁止物品

- 下列各项物品禁止带往学校：
 - * 水枪或激光指示器。
 - * 任何形式的刀，武器，或危险的工具。
 - * 禁止在学校咀嚼口香糖，不要带口香糖来学校。
- 下列物品课前必须关闭电源：
 - * 移动电话。
 - * 随身听/ Discmans, iPod 或电子游戏机，例如：任天堂。

一般

- 准时出席课前集队。
- 不允许在课间擅自离开校园。
- 不允许在课间留在教学楼内，包括走廊（下雨除外）。
- 保持学校环境清洁是学生的责任，包括教室、教学楼、走廊和室外场地。捡起废纸垃圾，放入垃圾箱。不要擅自使用日校的所有物品。如果损坏任何日校的物品，必须赔偿。

作为家长/申请人，我已了解学校的规定，有责任敦促和监督孩子遵守校规。

家长/申请人: _____ 签名: _____

日期: _____

